
Innkalling og referat – FAU-møte ved Klepp ungdomsskule  
 

Dato og tid for møte: 2. juni 25 kl. 18 Rom:  Møterom Bibliotek 

Møtte:  

Klasse  FAU-representant Kryss 
av 

8a  Monica Aase (2 år)  

8b  Ragna Stakland Svela (2 år) X 

8c  Silje Lunde Randeberg (1 eller 2 

år) X 

8d  Linda Øvrebø (1 år)  

9a  Steinar Orre (1 år)  

9b Hilde Grude (1 eller 2 år) X 

9c  Andrea Bjørkavoll-Bergseth(2 år) X 

9d Pål Pollestad (1 eller 2 år) X 

10a  Hege Veronica Stokka  

10b  Helge Sæland X 

10c  Magrete Torland X 

10d Ola Sotnakk  X 

Fråvere: Hege Veronica Stokka, Monica Aase, Linda Øvrebø, Steinar Orre 

Rektor deltek ikkje på møtet 

 

24/25-19  10-klasseavslutning 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- FAU ser behov for å drøfte korleis 10-klasseavslutninga skal vere framover, då det 

dei siste åra har vore ei avslutning prega av måten ein måtte gjere det på under 

koronapandemien. FAU ynskjer å sjå på om ein kan gå tilbake til ein felles 

avslutningsfest, meir i tråd med slik ein gjorde det før pandemien. 

- Saka har vore oppe i FAU tidlegare, men FAU føler seg ikkje høyrt, og opplever at 

skulen vil styre dette sjølve. Slik bør det ikkje vere. 

-  

- Personalet treng ikkje vere delaktige i planleggjing og gjennomføring. 

- Maten kan foreldra ta seg av ved å bestille, og ta betaling. 

- Skal 9. steg bidra som tidlegare (før 2020)? 

- Det går òg an å ha samling i klasseromma med samling med mat og foreldre og 

langbord.  

- Samling med alle i aulaen med utdeling av vitnemål og blomar. 

Kva blei bestemt: 



- Det bør oppnemnast ein komité som består av både skule og representantar frå 

FAU og/eller foreldrekontaktane.  

- Korleis avslutninga skal vere, må drøftast i FAU 25/26 tidleg neste skuleår. 

Kven tek ansvar: 

- Silje fylgjer opp med skulen 
- FAU 2025-2026 

 

24/25-20  Overgang til neste år 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- Kven fortset? 

Kva blei bestemt: 

- Desse er valde for 2 år, og fortset: Monica Aase, Ragna Stakland Svela, Andrea 
Bjørkavoll-Bergseth. 

- Desse har opna for å ta eit år til: Hilde Grude, Pål Pollestad 
- Silje Lunde Randeberg vil kanskje ta eit år til (uavklåra enno) 

Kven tek ansvar: 

- Silje orienterer rektor 

 

 

 

Neste møte   DATO og TID 

 Ikkje avtalt – Rektor eller Silje kallar inn til hausten 

Oppsummering   Sakar som skal følgjast opp neste møte: 

Sak 24/25-19 om skuleavslutning for 10. steg 

 

 

 

 

 

 


